
Referat FAU møte 07.01.2025 

Referent: Anita 

Til stede var det representanter fra:  

2 Blå, 1 Rød, 2 Gul, 6B, 7B, 3B, 3A, 4B, 4C, 5C, 5B, 6A, 2 Grønn samt rektor. 

1. Rektors halvtime: 

Rektor informerte om at når elevene spiser, så praktiseres «stillespising» i 1. til 4. trinn i noen 

minutter. Da er det kun fokus på maten og ingen skal snakke sammen.  

Dersom elevene får se på skjerm, så kan det være slike programmer som «Supernytt», og da skal 

de snakke sammen om det etterpå. Ellers leser lærer høyt.  

Rektor vil minne alle lærerne om dette, da enkelte foresatte har ytret bekymring om bruken av 

skjerm under måltider. 

Ved vikarbruk, kan det forekomme mer skjermbruk. 

 

Når det gjelder uteskoledager, så har 1. trinn en dag ute hver uke. I 2.-4. trinn, så har elevene 

uteskole annenhver uke. Den andre uken, har de Plussdag som av og til også kan være ute. 

 

8.1. skal rektor være med på befaring av USBL banen, da det er planer om å redusere størrelsen 

på banen. Flere fra Årvoll IL vil også være med. 

 

Ref. tidligere spørsmål, informerte rektor om at sosiallærer jobber tett med de som har ansvar 

for hele skolen. Funksjonen blir godt ivaretatt selv med en mindre ressurs.  

 

Skolen er fornøyd med samlingen i kirken før jul. Alle som hadde sagt at de ikke skulle være med, 

ble oppringt. Det var kun 7 elever som til slutt ikke ble med inn i kirken, og som heller sang ute i 

nærmiljøet. 

Det kom noen kommentarer fra enkelte FAU medlemmer. Rektor spurte FAU om noen der 

ønsket å være med på møte med prest og kateket før samling i kirken før jul. Det var derimot 

ingen som ønsket det. Samme mulighet er neste år. 

Skolen vil også prøve å arrangere besøk i andre religiøse bygg. 

 

Trafikkskiltet på andre siden av veien for bommen inn til skolegården, er flyttet. Dette medfører 

mer usikkerhet rundt reglene. Mail er sendt rett instans.  

Trafikkgruppa oppfordres til å sette det på agendaen. 

 

Det foreligger ikke noe nytt ang. det foreslåtte utbedringsarbeidet med Årvolldammen, hvor 

planen er å kjøre en del tung transport forbi skolen. 

 

2. Gaver til lærerne: 

FAU går inn for at det gis like evt felles gaver til lærerne på de ulike trinnene. Klassekontaktene 

oppfordres til å snakke med de andre klassekontaktene på trinnet for å koordinere dette.  

Det er ønskelig å sette dette på agendaen for et evt. fremtidig møte hvor både FAU 

representanter og klassekontakter er representert. 

3. Gjenglemt tøy: 



Nye sekker med gjenglemt tøy er nå satt i aulaen. Gjenbruksgruppa ble satt på saken. 

Det ble diskutert om noe kunne gjøres med å gjøre det enklere å lete igjennom kassene der 

klærne legges. Flere hadde observert at det står et bilde over hver kasse som viser hva som skal 

legges hvor. Dette er bra. 

Hvorfor stenges garderoben så tidlig? 

4. Bokbyttekveld: 

Bokbyttekvelden blir 22. januar 2025.  

Kvitteringer leveres kasserer for refusjon. 

5. Diverse: 

Det kom opp ønske om en instruks om hva man skal gjøre som FAU representant og 

klassekontakt. 

 

 


